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1. Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering om 9.01 uur.  
Vanuit het college doet de voorzitter een mededeling rondom camping Fort Oranje. Er 
is berichtgeving geweest over de veiling van de camping en de verkoop aan een 
onbekende koper. Deze onbekende koper is de gemeente Zundert en de provincie 
heeft hier een financiële betrokkenheid bij. Via een Memo Gedeputeerde worden de 
Staten hierover nader geïnformeerd, maar dit is in afwachting van de openbaarmaking 
van het nieuws door de gemeente. Berichtgeving wordt snel verwacht. Voor verdere 
inhoudelijke toelichting verwijst de voorzitter naar het college, aangezien zij geen 
portefeuillehouder is.  
 
Voorts meldt de voorzitter dat mevrouw Vossen en de heer Van Miltenburg afwezig 
zijn.  
 
 
2. Concept-notulen Agendavergadering d.d. 24 mei 2024 
Naar aanleiding van de notulen vraagt de heer Rutjens naar de stand van zaken 
rondom de IPO-bijeenkomst financiën. De griffie gaat dit na.  
 
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 
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3. De orde van de Statenvergadering van 28 juni 2024, waaronder de aanvraag van 
een interpellatiedebat: 
De voorzitter neemt de aanwezigen mee in de orde van de dag te beginnen met de 
aanvraag van het interpellatiedebat door het CDA en de vraag of deze wordt 
toegelaten. 
De heer Buiks licht toe dat de aanleiding van de aanvraag ligt bij het feit dat er 
inmiddels 12 gemeenten een motie hebben behandeld over de uitvoerbaarheid van de 
stallendeadline. Daarnaast ligt er de brief van de Rabobank.  
De voorzitter sondeert het draagvlak voor de aanvraag van het interpellatiedebat; er 
wordt unaniem ingestemd met toelating.  
De voorzitter merkt op dat er veel vragen gesteld zijn in de aanvraag en dat een goede 
beantwoording van GS binnen de gestelde tijd moeilijk is. De heer Buiks geeft aan dat 
er iets meer tijd gegeven mag worden zijns inziens. De voorzitter zal enigszins coulant 
zijn nu de gedeputeerde heeft laten weten beantwoording binnen zes minuten te 
redden, maar wil blijven bij de bepalingen in het reglement van orde. Binnen de orde 
geldt dat er niet geïnterrumpeerd mag worden in de eerste termijn, maar alleen in 
tweede termijn mits daarmee terughoudend wordt omgegaan.  
 
De voorzitter stelt vervolgens de actuele motie ‘Geen fossiele reclame op bussen Oost-
Brabant ’ van de PvdD aan de orde. De griffie heeft een positief advies gegeven ten 
aanzien van de procedure, actualiteit en urgentie.  
Mevrouw Putman licht toe dat het programma van eisen voor de concessie al op 5 juli 
definitief moet zijn. De gedeputeerde heeft aangegeven dat input als een actuele 
motie ingebracht kan worden omdat er anders wellicht geen gelegenheid meer voor 
is. De voorzitter vult aan dat het niet zeker is dat de PS-vergadering 13 september 
doorgang vindt, waardoor het tijdens de vergadering vandaag zal moeten worden 
meegegeven. Er is unaniem draagvlak voor toelating van de motie. 
 
Voor de orde van de vergadering geeft de voorzitter aan dat voor het moment van 
stilte gerefereerd zal worden aan de zo dadelijk gehouden voordracht in het kader van 
Keti koti op 1 juli aanstaande.   
Daarnaast zal de voorzitter in zijn algemeenheid de verschillende droeve 
privéomstandigheden van een aantal Statenleden en een gedeputeerde vermelden. 
De heer Van Hattem deelt mede dat de partner van Mariëtte Frijters (oud-Statenlid 
voor de PVV) recent is overleden. 
De voorzitter geeft aan dat ze vandaag de anjer draagt vanwege de Veteranendag. 
 
Ten aanzien van de jaarstukken 2023 verzoekt de voorzitter geen algemene 
beschouwingen te houden. 
Wat betreft interrupties wordt bij de jaarstukken de reguliere orde gevolgd, zijnde vier 
interrupties met maximaal twee vervolgvragen. 

 
Bij de gedragscode integriteit voor leden van GS zullen amendementen worden 
ingediend en bij het agendapunt rondom Havenschap Moerdijk heeft de PVV de 
spreektijd ingetrokken. Deze kan dus als hamerstuk (met stemming) behandeld 
worden.  
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Ten aanzien van de leden voor de adviesraad ZRK is het aantal leden en ook de 
verdeling van de twee leden en het plaatsvervangend lid bekend. Daarmee zal 
hierover geen stemming noodzakelijk zijn en kan er per acclamatie mee ingestemd 
worden.  
 
 
4. Rondvraag en sluiting 
De griffier meldt dat een memo is toegevoegd aan de Presidium stukken voor 1 juli, 
ten aanzien van de planning van de aanbesteding van de nieuwe accountant.  
 
Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering om 9.18 uur. 


